



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

9<sup>th</sup> January, 2019

## Notice

Dear Members,

**The TV Room will be appropriated for Catering Service on 25<sup>th</sup> (Friday) in January; 1<sup>st</sup> (Friday), 2<sup>nd</sup> (Saturday), 3<sup>rd</sup> (Sunday) and 4<sup>th</sup> (Monday) in February, 2019**

As a result of the popularity of our catering services, the TV Room will be appropriated on **25<sup>th</sup> (Friday) in January; 1<sup>st</sup> (Friday), 2<sup>nd</sup> (Saturday), 3<sup>rd</sup> (Sunday) and 4<sup>th</sup> (Monday) in February, 2019** between 6:00 p.m. and 10:00 p.m.

Lounge and TV Function will not be available on those days within the time specified.

We apologise for any inconvenience caused.

Peter IP  
Club Manager



## 通告

親愛的會員：

**2019年1月25日星期五、2月1日星期五、2月2日星期六、2月3日星期日及4日星期一，電視室將會用作餐飲服務**

由於預訂用膳的會員人數眾多，在**2019年1月25日星期五、2月1日星期五、2月2日星期六、2月3日星期日及4日星期一**由下午6時至10時電視室將撥作會員餐飲用途。

上述時間內將暫停休息室及電視室服務。

不便之處，敬請原諒。



會所經理  
葉伯德 謹啟  
2019年1月9日